
Protokół Nr 169/21
ze zdalnego posiedzenia Zarządu Powiatu Wołowskiego

w dniu 21 września 2021 r.

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Wołowi e
przy pl. Piastowskim 2 w Wołowi e w godz. 09.00 - 09.35

W posiedzeniu uczestniczyli:
1) Jarosław Iskra - członek Zarządu
2) Anna Wróbel - członek Zarządu
3) Józef Szumilas - członek Zarządu
4) Artur Fojt - członek Zarządu

Nadto na posiedzeniu byli obecni:
p. Beata Sadowska - Skarbnik Powiatu

P. Wicestarosta wspomniał, iż nieobecność p. Starosty spowodowana jest udziałem w innym
spotkaniu, podobnie nieobecność p. Sekretarza.

Otwarcia posiedzenia dokonał pan Wicestarosta, witając uczestników spotkania.
Nikt nie zgłosił uwag co do zwołania posiedzenia.

Następnie p. Wicestarosta przedstawił porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia.
3. Rozpatrzenie oraz po8:jęGie lolGh."••ały Zarządlol w sprawie zmiany BloldżetlolPowiatlol
VVołowskiego na 2021 rok.
4. Rozszerzenie {Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Zarządu w sprawie nieodpłatnego
przekazania mienia ruchomego, stanowiącego własność Młodzieżowego Ośrodka
Wychowawczego w Godzięcinie do Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego
wWołowie.}
5. Rozszerzenie {Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały
nr XXVII/171/20 Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na
2021 rok.}
6. Rozszerzenie {Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego.}
7. Sprawy różne.
8. Przyjęcie protokołu nr 168/21 z dnia 14.09.2021 r.
9. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 2 Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia.

P. Wicestarosta poinformował o wniosku p. Skarbnik, aby zdjąć z porządku posiedzenia punkt
3 - Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Zarządu w sprawie zmiany budżetu Powiatu
Wołowskiego na 2021 rok, gdyż zmiany zawarte w projekcie zostały uwzględnione
w autopoprawkach do projektów uchwał Rady.

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na zdjęcie powyższego punktu z porządku
posiedzenia.

P. Wicestarosta zaproponował rozszerzenie porządku posiedzenia o punkt: Rozpatrzenie oraz
podjęcie uchwały Zarządu w sprawie nieodpłatnego przekazania mienia ruchomego,
stanowiącego własność Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Godzięcinie do Centrum
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Wołowie.
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Zarząd jednogłośnie wyraził zgode na rozszerzenie porządku posiedzenia o powyższy
punkt.

P. Wicestarosta zaproponował rozszerzenie porządku posiedzenia o punkt: Rozpatrzenie
projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/171/20 Rady Powiatu
Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2021 rok z autopoprawkami.

Zarząd jednogłośnie wyraził zgode na rozszerzenie porządku posiedzenia o powyższy
punkt.

P. Skarbnik zwróciła uwagę odnośnie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania
mienia ruchomego, stanowiącego własność Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego
w Godzięcinie do Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Wołowie, iż nie ma
takiej jednostki jak MOW, jest to jednostka Zespołu Placówek Resocjalizacyjnych w Brzegu
Dolnym. W związku z tym projekt powinien zostać zmieniony.

P. Wicestarosta zaproponował rozszerzenie porządku posiedzenia o punkt: Rozpatrzenie
projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Wołowskiego z autopoprawkami.

Zarząd jednogłośnie wyraził zgode na rozszerzenie porządku posiedzenia o powyższy
punkt (p. A. Fojt nie wziął udziału w głosowaniu).

Zarząd 4 głosami za. przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących
przyjął porządek posiedzenia ze zmianami.

Ad. 3 Rozpatrzenie oraz podjecie uchwały Zarządu w sprawie zmiany budżetu Powiatu
Wołowskiego na 2021 rok.

Punkt zdjęty z porządku posiedzenia.

Ad. 4 Rozpatrzenie oraz podiecie uchwały Zarządu w sprawie nieodpłatnego
przekazania mienia ruchomego. stanowiącego własność Młodzieżowego Ośrodka
Wychowawczego w Godziecinie do Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego
wWołowie.

P. Skarbnik dopowiedziała, że mienie, o którym mówi uchwała, jest własnością Powiatu
będącą w użytkowaniu Zespołu Placówek Resocjalizacyjnych w Brzegu Dolnych, co należy
poprawić w części normatywnej i uzasadnieniu do projektu uchwały.

Zarząd przychylił się do uwag P. Skarbnik.

P. Wicestarosta dodał, iż powyższe korekty zostaną dokonane.

Zarząd 4 głosami za. przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących
sie podjął uchwałe Zarządu w sprawie nieodpłatnego przekazania mienia ruchomego.
stanowiącego własność Zespołu Placówek Resocjalizacyjnych w Brzegu Dolnym do
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Wołowie.

Ad. 5 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr
XXVII/171/20 Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na
2021 rok.

P. Skarbnik przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Szczegóły zostały zawarte
w projekcie uchwały.

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania:
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Zarząd 4 głosami za. przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących
się przyjął uchwałę Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/171/20 Rady
Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2021 rok
z autopoprawkami.

Ad. 6 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego.

P. Skarbnik przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Szczegóły zostały zawarte
w projekcie uchwały.

Zarząd 4 głosami za. przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących
się przyjął uchwałę Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Wołowskiego z autopoprawkami.

Ad. 7 Sprawy różne.

P. Wicestarosta poinformował o pismre od Wojewody Dolnośląskiego, który wnosi
o wyjaśnienia w sprawie podjęcia uchwały uchylającej uchwałę w sprawie powierzenia
obowiązków dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Wołowie. Pismo z wyjaśnieniami jest
sporządzane.

Kolejne pismo do omówienia to wniosek z sołectwa Stary Dwór. W czwartek sołtys odwiedził
wicestarostę w sprawie budowy chodnika na odcinku drogi nr 341 w Starym Dworze. Chodnik
oraz zamontowanie oświetlenia zwiększy bezpieczeństwo mieszkańców, zwłaszcza
przemieszczających się dzieci. Wicestarosta zadeklarował że zostanie rozważone
uwzględnienie zadania w kolejnym budżecie. Wicestarosta zwróci się do Wydziału Inwestycji
w kwestii sporządzenia kosztorysu wykonania chodnika. Po otrzymaniu wyliczeń Zarząd
podejmie decyzję, czy wprowadzić zadanie do budżetu na rok 2022. Będzie też wniosek do
Gminy Brzeg Dolny o partycypację w kosztach.

Wpłynął wniosek od dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych i Placówek Oświatowych w Wołowie
o zabezpieczenie środków na dokończenie inwestycji pn. "Rozbudowa Zespołu Szkół
Specjalnych i Placówek Oświatowych w Wołowi e - budowa sali do zajęć rehabilitacji i terapii
ruchowej". Chodzi o dokończenie budowy parkingu oraz zainstalowanie trzech kamer
monitoringu wizyjnego.

P. Skarbnik wskazała, że w tym temacie powinien się na posiedzeniu wypowiedzieć ktoś
z inwestycji, także odnośnie zaangażowanych środków. Przedstawiła możliwości w zakresie
sfinansowania wnioskowanych działań (oszczędności w ramach całego zadania oraz
ewentualnie rezerwa inwestycyjna).

P. Wicestarosta zaproponował podjęcie decyzji na kolejnym posiedzeniu Zarządu, po
otrzymaniu informacji z Wydziału Inwestycji.

P. Skarbnik nadmieniła, że w przypadku zgody Zarządu na wykonanie wnioskowanych zadań,
z racji oszczędności przy całej inwestycji nie będzie konieczne przesuwanie środków.

P. A. Fojt poinformował, że musi opuścić posiedzenie Zarządu. Co do głosowania w sprawie
przyjęcia protokołu, jest za.

P. Artur Fajt opuścił posiedzenie Zarządu.

p. Wicestarosta nadmienił o rozporządzeniu Powiatowego Lekarza Weterynarii w sprawie
zwalczania ASF u dzików na terenie powiatu wołowskiego. Przypadki choroby pojawiły się na
granicy powiatu w gminie Wińsko oraz w gminie Wołów. Obszar został objęty monitoringiem.
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Radny Rady Miejskiej w Brzegu Dolnego p. Kamil Kasina złożył wniosek do Zarządu ws. ulicy
Urazkiej w Brzegu Dolnym - o naprawę zapadniętego chodnika w rejonie skrzyżowania z ulicą
Odrzańską, usunięcia zieleni w skrajni drogi oraz umieszczenia lustra drogowego. Po
rozpoznaniu tematu w terenie ustalono z p. Starostą, że na długości około 20-30 m kostka
zostanie ułożona na nowo i wymieniona podsypka, siłami Referatu Utrzymania Dróg. Lustro
również zostanie zamontowane, gdy tylko Wydział je zakupi po zebraniu kilku wniosków o
zakup luster. Naprawa chodników powinna nastąpić przed zimą.

P. J. Szumilas zapytał, czy przekazane drogi powiatowe na terenie miasta Brzeg Dolny zostały
przyjęte przez tamtejszą gminę.

P. J. Iskra odparł, że tak.

P. Wicestarosta nadmienił o skardze złożonej do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego za
pośrednictwem Zarządu Powiatu na uchwałę Zarządu podjętą 30 sierpnia w sprawie uchylenia
uchwały powierzającej obowiązki dyrektora LO w Wołowie.

P. J. Szumilas wniósł o to, aby na sesji obecna była obsługa prawna.

Ad. 8 Przyjecie protokołu nr 168/21 z dnia 14.09.2021 r.

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania:

Zarząd 4 głosami za przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących sie
przyjął protokół nr 168/21 z dnia 14.09.2021 r.

Ad. 9 Zamkniecie posiedzenia.

Wobec wyczerpania porządku p. Wicestarosta zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu
Wołowskiego.

Na tym protokół zakończono.

Protokolant:
Marta Wabiszczewicz-Krawczuk Hw4i

Członkowie:

Janusz Dziarski
Podpis ifiEstpr idłowy
Dokument i JolllUU
Dziars.k.i:S
Dali: 2021.09.3 3:4U6CEST

Jarosław Iskra
Podpis iest~ra " Owy
Dokument pod' n z Jarosław
IsUa;SP WoIó
Data: 2021.09.30 1 .'ł4:43 CEST

Józef Szumilas
Podpis jes~pra Odłowy
Dokument podtli y z JózefSzumilas;
Starostwo POWl8 ołowie
Data: 2021.09.30 1 :27 CEST

Anna Wróbel
Podpis jest p;zaWi wy
Dokument podpi z Anna Wróbel;
SPWolów
Data: 2021.09.3021:_ :56 CEST

Artur Fojt
Podpis jest ;t;.raw. wy
Ookumentpodpi 'z Artur Fojt,SP
WoIó.
Dau:202110.01 . :'ICEST
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